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If you've used a more traditional object-oriented language, such as C++ or Java,
JavaScript probably doesn't seem object-oriented at all. It has no concept of classes,
and you don't even need to define any objects in order to write code. But don't be
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fooled—JavaScript is an incredibly powerful and expressive object-oriented language
that puts many design decisions right into your hands.

In The Principles of Object-Oriented JavaScript, Nicholas C. Zakas thoroughly explores
JavaScript's object-oriented nature, revealing the language's unique implementation
of inheritance and other key characteristics. You'll learn:

The difference between primitive and reference values

What makes JavaScript functions so unique

The various ways to create objects

How to define your own constructors

How to work with and understand prototypes

Inheritance patterns for types and objects

The Principles of Object-Oriented JavaScript will leave even experienced developers
with a deeper understanding of JavaScript. Unlock the secrets behind how objects
work in JavaScript so you can write clearer, more flexible, and more efficient code.

作者介绍: 

Nicholas C. Zakas is a software engineer at Box and is known for writing on and
speaking about the latest in JavaScript best practices. He honed his experience during
his five years at Yahoo!, where he was principal frontend engineer for the Yahoo! home
page. He is the author of several books, including Maintainable JavaScript (O’Reilly
Media, 2012) and Professional JavaScript for Web Developers (Wrox, 2012).
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评论

就是这么一本小书竟然让我把JavaScript对象这块的诸多概念给理清了。

-----------------------------
简明概要，高程三 OOP 入门版，对 prototype & constructor
理解更深了，虽然现在都更建议 FP。 算是自己认真读完的第一本技术英文书。

-----------------------------
内容非常浅显，对大神 Nicholas 略失望。。

-----------------------------
for the impatient

-----------------------------
https://github.com/greatabel/principles-of-object-oriented-js
作者有一种化繁为简的能力！



-----------------------------
内容有点少。

-----------------------------
红皮书里关于对象那部分抽出来了吧。不过不错，值得一看。

-----------------------------
Zakas
的书，相对于他的《Professional.JavaScript.for.Web.Developers》这本书更多的介绍了
js的最新的特性。

-----------------------------
值得反复读、仔细读。

-----------------------------
很基础

-----------------------------
满分推荐

-----------------------------
文风“罗嗦”，是新手的福气

-----------------------------
包含ES5的内容，对JS的OOP编程做了很充分的介绍。

-----------------------------
Well, a good book on a bad language.

-----------------------------
一周目完结，即将开始二周目。这位作者的书不用多说，看到必读。



-----------------------------
before: ok, ok, I'll learn JavaScript properly this time... after: simply good.

-----------------------------
prototype和constructor部分的讲解很到位,
终于理解了为什么在对prototype进行赋值之后, 要手动设置constructor

-----------------------------
书挺薄，3天就看完了。作者把JavaScript对象编程的相关基础知识讲解的很清晰，非
常适合作为js对象编程的入门书拿来学习。

-----------------------------
本书页数很少，可以一下子糟蹋完，颇有成就感。书中的每一个字我都没放过。不过看
完这本书，似乎对javascript中object的理解只是一个开端，还有好多更深层次的东西需
要去琢磨。这本书的前面几章都挺浅显的，像喝饮料一样，看得畅快！但是最后三章，
突然理解困难起来，像干啃生硬的馒头，我想是因为涉及的方面太多，而文中并没有深
入的去讲解，剩下的只能靠自己啦。

-----------------------------
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书评

这本书的很多内容都可谓基础知识，作者的《JavaScript
高级程序设计（第三版）》里也覆盖了不少本书的内容，但这本书要稍稍详细一点，而
且书的框架更加清晰，适合像我这样入门后，对 JavaScript 缺乏大局观的人。
通过这本书，你可以很明确地了解到，JavaScript 有五种基础类...  

-----------------------------
我是看完 JavaScript: The Good Parts， 再这本的。确实不错，容易理解。
区别于以前在学校学的 class-based Object-Oriented ，Javascript 的 Object-based
Object-Oriented 在理解和使用中会有挺多不同的。  

-----------------------------
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